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  ABSTRACT 

 

 

Lack of space availability has always been a problem in urban areas 

and major cities and to add to it there are cars parked callously on the 

streets that further limit the space. In order to handle the issue of parking in 

busy places various types of vehicle parking systems are used worldwide 

namely Multi-level Automated Car Parking, Automated Car Parking 

System and many more. The present project work is an amalgamation of the 

already developed parking systems with the added advantage of reduced 

space occupancy by the design of a simpler and compact parking system 

that is rotary and occupies vertical parking space. The platform is fabricated 

to suit the working model. The procurement and manufactured items are in 

hand and are ready to be assembled with the structure. This model is further 

useful for various branches of engineering in order to develop different 

types of automations like PLC, micro controller and computerization. By 

testing and analyzing the working model we can definitely get the view to 

develop the parking lots at difficult and busy commercial places. Finally 

after implementing all development proposals, we get an automated parking 

system which stores car and retrieves them automatically, need a small area 

to park number of cars and easy to find parking slots.  
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 المستخلص

 

 

 وإضدافة الكبدر،  والمدنن الحضرية المناطق في مشكلة دائما المساحة توافر نقص كانلما 

 التعامدل أجدل مدن .الفضدا  من تحن التي و الشوارع في خاطئ بشكل متوقفة سيارات هناك ي ذلكإل

 مواقد  أنظمدة مدن مدتلفدة أندواع ماسدتدناو المزدحمدة الأمداكن فدي السديارات وقدو  مسدألة مد 

 وقدو  ةمدأنظ ةالآليد السيارات مواق مثل  المستويات متعندة وهي العالم أنحا  جمي  في السيارات

 المتقنمدة السديارات وقدو  ةنظمدا دمد  هدو الحدالي المشدروع عمل .الكثير وغيرها ةالآلي السيارات

 و أقدل حجمدا بسداطة أكثر نظام تصميم خلال من الفضا  شغل اندفاض من إضافية ميزة م  بالفعل

 .العمدل نمدوذ  مد  تناسد ي تصدميم .عموديدة وقدو  مسداحة حتدليو دائريدا السديارات وقو يجعل 

 النمدوذ  هدذا .هيكدل مد  تجميعهدا ليتم جاهزة وهي الين متناول في هي المصنعة والمواد المشتريات

 الجزئدي تحكمالد مثدل الأتمتة من مدتلفة أنواع تطوير أجل من الهننسة فروع لمدتل  فائنة أكثر هو

 نظدر وجهدة علد  الحصدول بالتأكيدن يمكنندا العمل نموذ  وتحليل اختبار خلال منكذلك  .والحوسبة

أخيدرا و بعدن تنفيدذ جميد  مقترحدات  .ومشدغولة صدعبة تجاريدة أمداكن فدي السديارات مواقد  لتطوير

التطددوير نحصددل علدد  نظددام موقدد  سدديارات آلددي يقددوم بتدددزين و اسددترجاع السدديارات آليددا  يحتددا  

 مساحة صغيرة لتدزين عند من السيارات م  سهولة ايجاد فتحات المواق .
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